
Stručný záznam z diskuse 

Podle názoru organizátora, pokud chceme zachovat trvalý přínos konference, je nutné ji 

obohatit o příspěvky z praxe doplněné o některé tematické okruhy doplňující o nové 

poznatky z oblasti novodobých výzev, případně o vybrané teoretické znalosti. Účastníkům byl 

předložen nástin rizik, kterými by se mohly konference APROCHEM v budoucnu zabývat 

(prezentace č.213). 

Účastníci konference TVIP 2019_APROCHEM se shodli na těchto závěrech: 

• Zachovat zaměření konference na oblast managementu rizik v chemickém průmyslu. 

• Část programu věnovat na diskusi k aktuálním tématům za účasti odpovědných 

pracovníků ministerstev (MŽP, MPO, MMR…).  

o Např. stav zákona k prevenci havárií MMR – MŽP. 

• Výzva k účastníkům, podělit se o vlastní zkušenosti s řešením konkrétních událostí. 

V případě embarga na informace z důvodu nedokončeného vyšetřování, použít 

edukativní zobecnění. 

• Konferenci obohatit o: 

o Přizvat odborníky z oblasti soudního inženýrství. 

o Zařadit výjezdní zasedání po průmyslových regionech, např. v Pardubicích. 

o Výsledky integrovaných kontrol prováděných ČIŽP. 

o Problematika geologie a hydrogeologie. 

• Do vědecké rady a přípravného výboru zařadit jen osoby, které se budou podílet na 

přípravě a průběhu konference. 

Účastníci byli požádáni o aktivní účast na příštích konferencích, o náměty na exkurze a 

spolupráci s jejich mateřskými organizacemi. 

 

V Hustopečích 21.3.2019 

Zapsal: Ing. Jiří Študent, st., CEMC 


